

消 防 處
牌 照 及 審 批 總 區
香 港 九 龍 尖 沙 咀 東 部 康 莊 道 1 號
消 防 總 部 大 廈 5 樓



FIRE SERVICES DEPARTMENT
LICENSING AND CERTIFICATION COMMAND
Fire Services Headquarters Building,
5/F, No.1 Hong Chong Road, Tsim Sha Tsui East,
Kowloon, Hong Kong

本處檔號 OUR REF.: (1) in FP(LC)/DGL/334/01

來函檔號 YOUR REF.: -

電子郵件 E-mail: circular_dg@hkfsd.gov.hk

圖文傳真 FAX: (852) 2367 3631

電 話 TEL NO.: (852) 2733 7619

敬啟者：

訂閱消防處有關危險品的最新資訊

為使危險品規管制度可以與國際標準一致，提升製造、運送、貯存及使用危險品的安全性，以及利便業界運作及公眾日常使用危險品，消防處就《危險品條例》及其附屬法例進行檢討，並分階段對有關法例作出修訂。

新修訂的《危險品條例》及其附屬法例之立法審議程序已經完成，並預計於2022年第一季度實施。

為方便日後與業界分享有關實施新法例的最新資訊，本處誠邀閣下免費訂閱消防處危險品通告，以便以電郵形式收到有關陸上危險品管制的最新通告及相關資訊。請填妥夾附的回覆表格，並於2021年12月10日前透過電郵 (circular_dg@hkfsd.gov.hk) 交回本處以訂閱通告。當成功訂閱後，你將會收到電郵確認。

除了透過通告外，你日後亦可以瀏覽製作中的陸上危險品管制專題網頁，以獲取最新資訊。

如有查詢，請致電 2733 1536 / 2733 7840 或透過電郵 (circular_dg@hkfsd.gov.hk) 與危險品法例課聯絡。

消防處處長

(梁冠康



代行)

連附件

二零二一年十一月二十四日

Ref. Number and date should be quoted in reference to this letter

凡提及本信時請引述編號及日期

消 防 處
牌 照 及 審 批 總 區
香 港 九 龍 尖 沙 咀 東 部 康 莊 道 1 號
消 防 總 部 大 廈 5 樓



FIRE SERVICES DEPARTMENT
LICENSING AND CERTIFICATION COMMAND
Fire Services Headquarters Building,
5/F, No.1 Hong Chong Road, Tsim Sha Tsui East,
Kowloon, Hong Kong

本處檔號 OUR REF.: (1) in FP(LC)/DGL/334/01
來函檔號 YOUR REF.: -
電子郵件 E-mail : circular_dg@hkfsd.gov.hk
圖文傳真 FAX : (852) 2367 3631
電 話 TEL NO. : (852) 2733 7619

24 November 2021

Dear Sir/Madam,

Subscription to FSD Latest Information about Dangerous Goods

With a view to aligning with the international standards, enhancing the safety of manufacture, conveyance, storage and use of dangerous goods and facilitating the operation of the trade and daily use of dangerous goods by the public, FSD had reviewed the Dangerous Goods Ordinance and its subsidiary legislation and had been making legislative amendments by phases.

Subsequent to the completion of legislative review of the Ordinance and its subsidiary legislation, the new legislation will come into effect tentatively in the first quarter of 2022.

In order to timely disseminate updates of the implementation of the new legislation to the trades, you are cordially invited to subscribe to the FSD Dangerous Goods Circular free of charge in order to receive the latest circular and relevant updates on the control of dangerous goods on land through email. Please return the completed reply slip as attached by email at circular_dg@hkfsd.gov.hk on or before 10 December 2021. You will receive a confirmation email after successful subscription.

Apart from the circular, you may also access to the latest information through a thematic website for the control of dangerous goods on land which is under preparation.

Should you require further information, please feel free to contact the Dangerous Goods Legislation Division at 2733 1536 / 2733 7840 or by email at circular_dg@hkfsd.gov.hk.

Yours faithfully,

(LEUNG Kwun-hong)
for Director of Fire Services

Encl.